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Geachte heer Özcelik, 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief delen wij u het volgende mede. 

Vraag 1 
Zijn er nieuwe ontwikkelingen voor sportpark Hagerhof bekend? 

Antwoord vraag 1 
Er zijn op dit moment geen concrete ontwikkelingen voor dit sportpark. Het toekomstig 
programma op deze sportvelden moet nog nader bepaald worden. 

Vraag 2 
Bent u het met ons eens dat deze velden zeer geschikt zijn voor woningbouw? Zo nee, 
waarom niet? 

Antwoord vraag 2 
We verwijzen hiervoor naar het antwoord op vraag 1. 

Vraag 3 
Bent u bereid om woningbouw, passend bij de behoeften van de wijk, hier toe te passen? Zo 
nee, waarom niet? 

Antwoord vraag 3 
We verwijzen hiervoor naar het antwoord op vraag 1. 

Vraag 4 
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Bent u bereid om het beachvolleybalveld te (laten) verplaatsen naar een plek buiten de 
woonwijken? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord vraag 4 
De beachvolleybalvelden zijn hier tijdelijk gerealiseerd. Het zal van het nader te bepalen 
programma afhangen of de beachvolleybalvelden in de toekomst nog een plek op dit 
sportpark houden of dat deze elders gerealiseerd worden. 

Vraag 5 
Ook het beachvolleybalveld is zeer geschikt voor woningbouw, deelt u deze mening? 

Antwoord vraag 5 
We verwijzen hiervoor naar het antwoord op vraag 1. 

Vraag 6 
Bent u op de hoogte van deze behoefte (naar cultuursensitieve zorg)? 

Antwoord vraag 6 
Ja, we zijn in algemene zin bekend met deze behoefte. 

Vraag 7 
Deelt u de mening dat in een gemeente als Venlo een cultuursensitieve zorginstelling een 
positieve bijdrage zal leveren aan de leefbaarheid voor inwoners die hier behoefte aan 
hebben? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord vraag 7 
Ja, waarbij we een dergelijk initiatief afwegen op basis van de lokale woonvisie, de woon 
zorg analyse en de lokale behoefte aan deze vorm van wonen met zorg. 

Vraag 8 
Indien er een initiatief ontstaat om op het sportpark Hagerhof een cultuursensitieve 
zorginstelling te realiseren, bent u bereid hierin mee te werken? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord vraag 8 
Het toekomstig programma op deze sportvelden moet nog nader bepaald worden. Dit is nu 
dus nog niet bekend, zoals ook is vermeld bij vraag 1. Mocht dit initiatief zich voordoen vindt 
de afweging plaats zoals is vermeld bij vraag 7. 

We gaan er vanuit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wetho 
de secretaris de burgemeest 
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